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Został rozstrzygnięty konkurs na wykonanie koncepcji zagospodarowania przestrzennego rynku w Ustroniu.
Powołany przez burmistrza sąd konkursowy w składzie: Zofia Perlega, Jarosław Grzybowski, Andrzej Siemiński
wybrał koncepcję pracowni Gronner & Rączka - Architekci S.J. z Bielska-Białej. Ogłoszony 10 sierpnia konkurs był
otwarty, przy czym oferenci musieli się wykazać wcześniej wykonanymi pracami, przygotowaniem zawodowym.
Inaczej mówiąc w konkursie mogli startować architekci, urbaniści lub całe pracowanie. Ogłoszenie o konkursie
zamieszczono na tablicy ogłoszeń w prasie o zasięgu wojewódzkim i na stronie internetowej miasta. Podano zakres
opracowania i elementy zagospodarowania, które musza być uwzględnione, a także rozwiązania komunikacyjne.
Nagrodą w konkursie dla firmy wygrywającej było przyrzeczenie zlecenia opracowania dokumentacji technicznej
przedstawionej koncepcji. W sumie zainteresowanie opracowaniem koncepcji wyraziło 15 oferentów, przy czym w
terminie tylko jedna firma przedstawiła swe koncepcje zagospodarowania ustrońskiego rynku. Z zaproponowanych
kilku rozwiązań sąd konkursowy wybrał jedno, które spełniało wszystkie warunki zawarte w regulaminie konkursu.
W koncepcji zaproponowano wykończenie mającego powstać na rynku pawilonu z takich materiałów jak szkło,
drewno, kamień. Zgodnie z założeniami do pawilonu zostaną przeniesione istniejące punkty handlowe na rynku a
także informacja turystyczna. W miejscu gdzie obecnie stoi budynek informacji turystycznej powstanie parking. W
nowym obiekcie przewiduje się także dwa lokale gastronomiczne wraz z przylegającymi do nich w lecie ogródkami.
Potok Bładniczka pozostanie w swym obecnym korycie, nie przewiduje się też zmian w otoczeniu budynku
biblioteki. Chodnik biegnący ul. 9 Listopada będzie dobiegać do rynku tak jak obecnie. Projekt uwzględniać będzie
oświetlenie rynku oraz wszelkie szczegóły nadające rynkowi swoisty charakter. Na razie jest to koncepcja ogólna,
więc nie wiadomo, czy w pawilonie punkty handlowe i gastronomiczne będą tylko od strony rynku czy również od
strony ul. A. Brody. Podkreśla się, że do zaakceptowanej koncepcji można wprowadzać zmiany, ale raczej
kosmetyczne. Koncepcję zagospodarowania rynku na ostatniej sesji Rady Miasta przedstawił radnym naczelnik
Andrzej Siemiński. Burmistrz Ireneusz Szarzec mówił o trwających od czterech lat zmianach w zagospodarowaniu
centrum miasta, które to zmiany prowadzą do stworzenia w Ustroniu rynku. Zaczęto od  wybudowania nowych
przystanków dla autobusów, a tym samym przeniesienia przystanku autobusowego z rynku w nowe miejsca.
Następnym krokiem była przebudowa mostku na Bładniczce na ul. A. Brody i w końcu, w tym roku, wybudowanie
parkingu między hotelem Równica a ul. A. Brody. Burmistrz pytał radnych, czy przedstawiona koncepcja jest do
zaakceptowania, bo tylko za zgodą Rady Miasta można podejmować dalsze działania. Radni głosując opowiedzieli
się za przedstawioną koncepcją przy jednym głosie przeciw i jednym wstrzymującym się.
(artykuł z Gazety Ustrońskiej nr 44)
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